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Coma - sovellusprojektin viikkopalaveri 
 
Aika: Keskiviikko 10.3.2004 klo 12.17-13.04 
Paikka: Projektitilan kokoustila Ag C223.1 
 
Esityslista 
 

1. Kokouksen avaus 
2. Esityslistan hyväksyminen 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
4. Ajankäyttöraporttien esittely 
5. Vaatimusmäärittelyn tarkastaminen 
6. Muut esille tulevat asiat 
7. Osallistujien seuraavat tehtävät 
8. Seuraava kokouksen ajan ja paikan sopiminen 
9. Kokouksen päättäminen 

 
Läsnä :  

• Hanna Alm 
• Kari Arkko 
• Markus Inkeroinen 
• Kirsi Majava 
• Pentti Nakari, sihteeri 
• Lassi Paavolainen, puheenjohtaja  
• Tero Toivonen 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Lassi Paavolainen avasi kokouksen kello 12.17. 

2. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista käytiin läpi ja hyväksyttiin ilman muutoksia. Markus Inkeroinen 
kysyi sovellussuunnitelmasta ja sovelluksesta. Kari Arkko totesi, ettei 
näytettävää vielä ole. 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen (3.3.2004) sihteeri Hanna Alm kävi pöytäkirjan läpi. Tero 
Toivonen kommentoi pöytäkirjan kohdan 5. olevan epäselvästi muotoiltu 
levyjen suhteen. Kirsi Majava totesi graafisiin asioihin liittyvien selvitysten 
olevan vielä kesken Mediaketun kanssa. Pöytäkirja hyväksyttiin yhdellä 
korjauksella. Korjaus tehdään edelliseen pöytäkirjaan. 

4. Ajankäyttöraporttien esittely 
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Ajankayttöraportit esiteltiin. Projektiryhmä oli harjoitellut Perl-kielen ja 
PostgreSQL-tietokannan käyttämistä, jatkanut sovellussuunnitelman 
laatimista ja tehnyt vaatimusmäärittelyyn muutoksia. Markus Inkeroinen oli 
hoitanut ensimmäiseen opponointiin liittyviä asioita ja Tero Toivonen 
tutustunut projektiryhmän laatimiin projektin dokumentteihin. 

5. Vaatimusmäärittelyn tarkastaminen 

Lassi Paavolainen kävi läpi vaatimusmäärittelyyn tehtyjä muutoksia. Markus 
Inkeroinen toivoi tehtäväksi vielä uusia muutoksia, kuten kohdan 6.3.5 
sivunumeron korjaaminen sisällysluettelossa ja sivun 7. listan järjestämistä 
samaan järjestykseen kuin sivun 5. lista. Kappaleen 6. ensimmäinen lause 
toivottiin muutettavaksi selkeämpään muotoon ja kappaleeseen 6.1 toivottiin 
sanamuutoksia. 
 
Kirsi Majava huomautti, että kappaleessa 4.1 organisaatiolla tarkoitetaan 
ECCOMAS-organisaatiota, eikä ECCOMAS2004-konferenssin järjestystä 
vastaavaa paikallista organisaatiota, joten nimestä tulee jättää pois vuosiluku 
2004. Lisäksi Kirsi Majava huomautti, että käyttäjäryhmiä voi tulevaisuudessa 
olla useampia kuin kolme (esimerkiksi arvioitsijaryhmä) ja Tero Toivonen 
huomautti, että tämä tulee huomioida tietokannassa. Lisäksi Tero Toivonen 
tarkensi, että projektiryhmän käytössä olevien tietokoneiden käyttöjärjestelmiä 
ei ole kiinnitetty, vaan niitä on mahdollista vaihtaa mikäli käyttöön tarvitaan 
esimerkiksi yksi Linux- tai Windows-kone lisää. 
 
Päätökset: 

- Kohdan 6.3.5 sivunumero sisällysluettelossa korjataan samaan 
muotoon kuin muissakin kohdissa. 

-  Kappaleen 6. ensimmäinen lause muutetaan selkeämpään 
muotoon. 

- Termi ECCOMAS2004-organisaatio muutetaan ECCOMAS-
organisaatioksi. 

- Otetaan huomioon vaatimusmäärittelyssä, että käyttäjäryhmiä 
voidaan tulevaisuudessa tarvita lisää. 

-  Luvun 6.1 3 kappaleen viimeisen rivin kohta "tietoja ja lähettää 
artikkelin" muutetaan muotoon "tietoja sekä lähettää artikkelin". 

- Vaatimusmäärittely hyväksyttiin esitetyillä korjauksilla. 

6. Muut  esilletulevat asiat 

Kari Arkko esitteli sessiotyyppien ja aihealueiden lisäämiseen tarkoitettua 
testikäyttöliittymää WWW:ssä. Lisäksi läpi käytiin lyhyesti ER-kaaviota jossa 
osa nimistä oli muutettu englanninkielisiksi. Tero Toivonen ehdotti sanan 
hypotethical muuttamista sanaksi default ER-kaaviossa. 
                                                                                 
Markus Inkeroinen ilmoitti, että projektin sopimus voidaan allekirjoittaa. 
Projektiryhmällä oli sopimukset valmiina ja ne allekirjoitettiin. Kirsi 
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Majava lupasi hakea Pekka Neittaanmäen allekirjoituksen sopimuksiin, jonka 
jälkeen Markus Inkeroinen hakee loput allekirjoitukset. Markus Inkeroinen 
pyysi projektiryhmää liittämään kopion allekirjoitetusta sopimuksesta 
projektikansioon. 
 
Markus Inkeroinen kysyi Kirsi Majavalta vaatiiko tilaaja jotain 
salassapidettäväksi opponoinnissa. Kirsi Majava totesi, että projekti on 
kokonaisuudessaan avoin eikä mitään salattavaa ole. 
 
Päätökset: 

- Kirsi Majava hakee Pekka Neittaanmäen allekirjoituksen 
sopimuksiin. 

- Markus Inkeroinen hakee muut puuttuvat allekirjoitukset. 
- Projektiryhmä liittää kopion allekirjoitetusta sopimuksesta 

projektikansioon. 
- ER-kaaviossa sana hypotethical muutetaan sanaksi default. 
- Projektiin liittyvät asiat ovat julkisia, joten opponoinnissa ei 

tarvitse pitää mitään salassa. 

7. Osallistujien seuraavat tehtävät 

Projektiryhmä: 
- WWW-sivujen generoinnin harjoittelu. 
- Testihakemistorakenteen luominen. 
- Sovellussuunnitelman jatkaminen. 
- Parserin ohjelmoinnin jatkaminen. 

 
Pentti Nakari kysyi tilaajalta kuinka paljon virheitä ja puutteellista tietoa 
lopullinen data mahdollisesti sisältää. Kirsi Majava totesi, että lopullisessa 
datassa ei pitäisi olla suuria virheitä ja puutteita. Tero Toivonen huomautti, 
että tekniseltä tuelta voi pyytää lisää testidataa tarpeen vaatiessa. 

8. Seuraavan kokouksen ajan ja paikan sopiminen 

Projektipalaveri päätettiin pitää keskiviikkona 17.3.2004 Projektitilan 
kokoustilassa, Ag C223.1 alkaen klo 12.15. 

9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Lassi Paavolainen päätti kokouksen kello 13.04. 


